
 
 STYREREFERAT 
 SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 

_________________________________ 

 

 

Møte nr.7/2018 

Tidspunkt: Fredag 6.april 2018 kl. 20 til 23 på SKYPE 

Tilstede:  Berit Langdahl Andresen, Torine Kriznik, Kjersti Pettersen og Margareta Stålnacke 

 

Referent:  Torine 
__________________________________________________________________________ 
 

51-18 Referat 6 -19. mars 2018  

Vedtak: Referatet ble godkjent med noen justeringer. 

 

52-18   Avgang verv i klubben 

Vedtak: Styremedlems avgang informert per epost 20. mars, vara trer inn som styremedlem fra samme 

dato. Medlem i valgkomiteen har frasagt seg sitt verv og vara trer inn som medlem. Distriktskontakter for 

Vestfold og Trøndelag Sør har frasagt seg sine verv og er ennå ikke erstattet.  

 

53-18   Spesialen 2018 

53-1-18 Sted og personell.  

Vedtak: Styret tar over arrangementet og flytter utstillingen til STAV da det ikke er medlemmer som kan ta 

den sosiale rammen i Selbu lengre. 

53-2-18  Aktiviteter 

Vedtak: Styret diskuterte mulige aktiviteter for medlemmer og utstillere. 

53-3-18 Dommer. 

Vedtak: Vi er i dialog om engelskspråklig spansk dommer  

53-4-18 Sponsor 

Vedtak: Styret orientert. 

53-5-18 Premieleker  

Vedtak: Vi kjøper inn noen premieleker.  

 

54-18  Økonomi 

Vedtak: Styret informert. 

 

55-18   Klubbpost 

54-11-18  NKK-sender ut purring på ubetalt medlemskap 

 

  



 
 STYREREFERAT 
 SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 

_________________________________ 

 

 

56-18   Hjemmesiden og FBsidene 

Vedtak: Det ble informert om arbeidet med ny hjemmeside. Rekruttering av valpekjøpere. -Verving 

«oppskrift» blir lagt inn på hjemmesiden. 

 

57-18  Sosialitetstesting i juni 

Vedtak: Tobias Gustavsson må purres opp ellers blir det ingen testing i juni. Hvis vi ikke klarer å få inn 
Tobias i juni må vi diskutere ny dato.  
 
58-18  Gjøremålslisten 

Vedtak: Gjennomgått og blir oppdatert og sendt ut til neste møte. 

 

59-18  Eventuelt 
58-1-18 Avlsstrategi for spansk vannhund. 
Vedtak: Vi igangsetter arbeidet med en avlsstrategi med bakgrunn i RAS. Arbeidsutvalget for RAS blir spurt 
om å bidra i dette arbeidet.  
 
 
 
 
 

Neste møte onsdag 2.mai kl. 20 00 på SKYPE 

 


